

Calendar

Wed-Sat, Apr 19-22

Spring Musical, 7:30 PM, Paly PAC

Fri, Apr 21

Freshman Parent Network Meeting, 8 AM, Staff Lounge

Sat, Apr 22

Spring Musical Matinee, 2 PM, Paly PAC

Wed, Apr 26

Junior Students and Parents Night, 6:30 PM, Titan Gym

Fri, Apr 28

Sophomore Parent Network Meeting, 8:30 AM, Bow Gym Classroom

Fri, May 5

Principal and Superintendent's Coffee, 8:30 AM, Library

星期三至星期四，4月19 - 22日

春天音乐，下午7:30，Paly PAC

星期五4月21日

新生家长网络会议，上午8时，职员休息室

星期六，4月22日

春季音乐会，2 PM，Paly PAC

星期三，4月26日

11年级学生和家晚上6:30，Titan健身房

星期五 4月28日

10年级学生父母网络会议，上午8:30，Bow健身教室

星期五5月5日星期五

校长和督导咖啡，上午8时30分，图书馆

Gunn

Jasmine

Make Your Voice Heard! Vote for the 2017-2019 Site Council TODAY!

□你的声音被听到！今天就□2017-2019管理委□会投票！

Voting closes THIS TUESDAY, Apr 25, Noon

投票截止□周四，4月25日下午

We are pleased to present the following slate of parent-candidates for the 2017-2019 Site Council. Each year, two of the four parent representatives serving on Site Council come up for re-election. According to Site Council bylaws, incumbent representatives can only serve two consecutive terms (four years).

This year **Jane Dick** and **Elizabeth Milner** are running for re-election. There are additionally three new candidates: **Kurt Hetzel**, **Sujata Kadambi**, **Carolina Moraes Liu** (read the [candidates' statements here](#)).

Click link below to submit your ballot electronically OR paper ballots will be available in the front office. *NOTE: YOU MUST HAVE A STUDENT ATTENDING GUNN THIS YEAR TO VOTE. ONLY ONE BALLOT PER HOUSEHOLD ACCEPTED.* You can vote for 2 candidates per household. If you have any questions about the election process or the Site Council, please call the office (650) 354-8200 or email to melderon@pausd.org. Election results will be announced via the Gunn Connection. **[CLICK HERE TO VOTE NOW!!!](#)**

我□很高□提供下面的家□候□人□2017 - 2019管理委□会。每年的四个家□中有两个代表□□服□委□会□□。据网站委□会章程,□任代表只能□□服□两届(四年)。今年

Jane Dick 和**Elizabeth Milner**将□□□任，目前有三个新的候□人：**Kurt Hetzel**, **Sujata Kadambi**, **Carolina Moraes Liu**（在□里了解候□人：[candidates' statements here](#)）

点□下方□接提交你的□子□票或□□□票在□公室可□得。注意：你必□有一个学生参加今年在GUNN才可投票。每个家庭只接受一个投票。一个家庭可投两个候□人。如果有□□，可以□系(650) 354-8200 或□□melderon@pausd.org。□□□果将通□Gunn Connection公布。□在就点□投票！！

Prom Tickets Now on Sale!□在开始出售舞会□票

Now until 4 PM, Fri, May 5, Gunn SAO or [Gunn Webstore](#)

□在到5月5日下午4点, Gunn SAO或 Gunn网站

Early Bird tickets, available until 4 PM on April 24th, are \$90 with an ASB card and \$100 with school ID or for guests (beginning April 25th the tickets will be \$100 and \$110.) You can buy them at the SAO or online at the [Gunn Webstore](#). Guest Pass Forms are in the SAO or online at the [Webstore](#). All tickets and guest passes must be purchased by May 5th at 4 PM so we can finalize the head count.

□票□惠到4月24日下午4点, 价格是有ASB卡的是90元, 有学校ID的是100元或□众 (从4月25开始□票是100元或110元)。你可以在SAO或网上[Gunn Webstore](#)□□。

□众准入表格在SAO或[Webstore](#)网站。所有的□票和□众准入□必□在5月5日下午4点前□□, □□我□可以□算人数。

Volunteers Needed for Cinco de Mayo Staff Appreciation Luncheon

需要□工□Cinco de Mayo□工答□午餐

Fri, May 5, various shifts, Staff Lounge 周五, 5月5日, □工休息室

Calling all members of the Spanish-Speaking Parent Network. Need parent volunteer help for the Friday, May 5th, Cinco de Mayo Staff Appreciation Luncheon in the Staff Lounge. 10 AM-11:45 AM--set up; 11:45 AM-1:15 PM--serving; 1:15 PM-2 PM--clean up. If you can help, contact Olivia:

oviveros@comcast.net.

呼□所有□西班牙□的家□, 需要你□□5月5日, 周五的Cinco de Mayo □工答□午餐做□工, 地点是□工休息室。上午10点-11:45 --准□; 11:45-1:15下午--服□; 1:15-2点下午--清□。如果你能来帮助, □□系Olivia: oviveros@comcast.net.

International Potluck Success!国□聚餐日成功□□

About 350 Gunn parents came on campus to serve over 1,000 students and staff lunch for the annual International Potluck during International Week. \$2,000 will be donated to "Doctors Without Borders" as part of the World Languages clubs and PTSA's effort for the luncheon. Special thanks to Norma Hesterman, Gunn staff volunteer coordinator; Liz Matchett, World Languages Department; and Lisa Hall, Kim Knaack, and Leslie Kousnetz, SAC; as well as our sponsors: *Asian-- Tommy Thai, Piazza's; Latin American-- Taqueria La Bamba; North American-- Paul Martin's American Grill; European/Middle Eastern/African--La Strada, Douce France, Left Bank, Buca di Beppo, Falafel Stop; Desserts-- Hobee's, Le Boulanger, Krispy Kreme.*

□了一年一度的国□美食聚会, □350 Gunn的父母来到校园服□1000多名学生和□工的午餐。2000美元将会捐□□作□世界□言俱□部的一部分的“无国界医生□□”和PTSA也□午宴的做出努力。特□感□Norma Hesterman,Gunn的□工□□□, Liz Matchett, 世

界言部和Lisa Hall, Kim Knaack, and Leslie Kousnetz, SAC;以及我的捐款人：亚洲--Tommy Thai, Piazza's;拉丁美洲--Taqueria La Bamba;北美--Paul Martin's American Grill; 欧洲/中/非洲--La Strada, Douce France, Left Bank, Buca di Beppo, Falafel Stop; 甜品--Hobee's, Le Boulanger, Krispy Kreme.

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Section 2 Linda

Gunn High School Theatre Department Presents: Meredith Willson's *The Music Man*

Gunn高中系介绍：Meredith Willson的音人

Opening Night Gala: Wed, Apr 19, 7 PM; Other performances: Apr 20-22, 7:30 PM, Apr 22 & 23, 2 PM; Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd
Opening Night Gala on April 19th at 7 PM, all tickets \$25. No pre-talk. Gala follows show in Lobby. Other evening performances: April 20-22 @ 7:30 PM, \$10 Students/\$15 General; Matinees: April 22 and 23 @ 2 PM, all tix \$5. Plan to bike, carpool, and park in distant lots (including the District Office) as parking in front of Paly is limited). TICKETS available at www.guntheatre.org, or at the door. Meredith Willson's classic musical follows Harold Hill, a con-man with a heart of gold, who poses as an inspiring musical professional. What's his line? He'll lead a boy's band, meant to keep the youth out of trouble. He tries his luck in River City, Iowa, circa 1912, and eventually wins over the cold-shouldered citizens. Marian Paroo, the librarian and music teacher in town, is determined to help Mayor Shinn reveal the truth about Hill, but his unavoidable charm has its way on the whole town! *The Music Man* was the sensation of Broadway when it opened in 1957 and went on to score five Tony Awards, including Best Musical (beating out *West Side Story*). Grammy winning songs include, "Till There Was You," "76 Trombones," "Pick-A-Little," and what started out as dialogue would become the show-stopping tuner, "Ya Got Trouble." Join us for a grand foot-tapping production of this sweeping, symphonic, all-around-fun show!

开幕晚会：周三，4月19日，下午7点；其他表演：4月20日至22日，4月22日及23日下午7:30分帕波阿托中学表演中心，50 Embarcadero路

4月19日下午7点开幕晚会，票25元。没有言晚会在大行。其他晚会表演：4月20日至22日 @ 7:30 PM, \$ 10学生/ \$ 15一般; Matinees : 4月22日和23日 @ 2 PM, 全部5美元。划自行，拼和停泊在遥的地段（包括民政事），停泊在帕利前面是有限的）。票可在www.guntheatre.org或口口口。梅雷迪思·威（Meredith Willson）的典音依次是哈德·希（Harold Hill），一个有黄金心的人，构成了一个鼓舞人心的音人士。他的行是什么？他会一个男孩的，意在年人脱困境。他在1912年荷州

河市□□运气，最□□得了冷□的公民。□上的□□□□和音□老□□□安·帕□
(Marian Paroo) 决心帮助希恩市□揭示希□的真相，但是他不可避免的魅力遍布全□！音□人是1957年开幕的百老□的感□，并□得了五□托尼□，包括最佳音□□ (□□西区故事)。格莱美□□歌曲包括“直到有你”，“76□号”，“拾音小”，什么开始作□□□将成□展示停止的□音器，“雅得麻□”。加入我□，□□□全面的交响□，全方位的□趣演出隆重开□！

Gunn Senior Parent Network Potluck

Gunn高□家□网□Potluck

Sat, Apr 29, 6 PM, Puranik Residence

Puranik Residence 4月29日下午6点

For Gunn Senior Parents and Gunn Seniors. This is our last potluck while our kids are in high school so please do join us even if it is for a short time. The details of the potluck are [HERE](#) - please use the link to RSVP and sign up to bring food and/or drinks!

Gunn高年□父母和Gunn高年□人。□是我□的孩子在高中□最后一个聚餐，所以□尽快加入我□，即使是在短□□内。□□信息□点□此□ - □使用□接回复并注册以携□食物和/或□料！

Nominate a Teacher for the Principal's Cup Award

提名校□□杯老□

Deadline: Fri, May 5

截止日期：5月5日星期五

Dear Gunn Community, I'd like your help in nominating a teacher for this school year's Principal's Cup Award. This award celebrates a Gunn teacher who has demonstrated professional knowledge of discipline and expertise in classroom teaching, shown commitment to and effectiveness with students, has contributed to school community, and is a respected leader among colleagues.

You may nominate a Gunn teacher for this award by filling out the nomination form using this link for the [Principal's Cup Nomination Form](#) or the link posted on our Gunn website homepage at www.gunn.pausd.org. Additional letters of support can be emailed to Martha Elderon, Secretary to Dr. Herrmann at melderon@pausd.org by Friday, May 5th, 2017.

Any student, parent, or staff member may nominate a teacher for this award. Please comment fully in those areas where your immediate knowledge can assist the School Site Council in fully appreciating the candidate. The individual must:

- be a classroom teacher at Gunn
- have completed at least five years of service at Gunn

- be nominated by a Gunn student, parent or staff member
- not be a previous winner

Teacher excellence is reflected in:

- professional knowledge of discipline and expertise in classroom teaching
- commitment to and effectiveness with students
- respected leadership among colleagues
- contribution to school community
- ability to work as a team member
- someone "who responds to individual needs," is able to "take whomever s/he gets and make them shine"

Thanks for joining me in appreciating Gunn's wonderful teachers!

Peace, Denise

□□的感恩社区，我希望你□有机会提名一名老□参加□个学年的校□□。□个□□□祝一名Gunn老□，他在□堂教学方面表□出□□知□和□□知□，表□出□学生的承□和有效性，□学校社区做出了□献，是同行中受人尊敬的□□者。您可以通过填写提名表格，□□校□提名表格填写提名表格或Gunn网站主□www.gunn.pausd.org上的□接，□□□提名一名Gunn老□。2017年5月5日（星期五）之前，□外的支持信可通过□□子□件□送至melderon@pausd.org的Herrmann博士的Martha Elderon博士。

任何学生，家□或工作人□可以提名一名教□参加此□□。□在您立即知道的地方充分□□，以□助学校□□委□会充分了解候□人。个人必□：

- 在Gunn担任□堂老□
- 已□在Gunn完成了至少五年的服□
- 由Gunn学生，家□或工作人□提名
- 不是以前的□家

卓越教□反映在：

- □□的□堂教学知□和□□知□
- □学生的承□和有效性
- 尊敬的同事□□
- □学校社区的□献
- 能□作□□□成□工作
- 有人“□足个人需求”，能□“□走任何人，□他□□光”

感□您加入我，欣□Gunn的精彩老□！

和平，丹尼斯

Karly

NEEDED - TUTORS!

The Academic Center is Recruiting Tutors Now! Tutors needed during A or E

Prep in Math, Chem, and Physics. Tutors needed during G Prep in Bio and Geometry. Community Service Hours awarded. Please apply in the Academic Center ASAP. Questions: Pam Steward, psteward@pausd.org.

需要指导老师!

学术中心现在招聘指导老师! 在A或E Prep□□段需要数学, 化学和物理老师。在G Prep□□段需要生物与几何老师。会授予社区服务时间。请尽快在学术中心申请。如有问题, 请联系Pam Steward, psteward@pausd.org。

Gunn Athletics



Gunn Sports Boosters would like to recognize Senior **Terrence Wu**, who represented the United States at the Pan American Junior Badminton Championships and the BWF World Junior Championships last year. Today, he is ranked as the best badminton player within the under-19 age division in the U.S. Gunn Sports Boosters would also like to recognize the following athletes: Boy's Swimming--**Michael Lincoln, Max Pokutta, David Shau** and **Michael Chen**. All four hold school records for swimming. Girl's Swimming--**Ashley Stahmer, Sarah Snyder, Clara Schultz** and **Grace Tramack**. Girl's Diving--**Marisa Agarwal**. Girl's Lacrosse--**Andrea Garcia-Milla, Grace Williams, Janis Iourovitski, Becca Chapman, Jenilee Chen, Laurel Comiter, Lucy Augustine** and **Mikaela Wayne**. Girls' Softball--**Mary Racz**.

Gunn 体育消息 :

Gunn Sports Boosters 运□促□会要表彰以下运□□ :

Terrence Wu: 去年在美国泛美羽毛球锦标赛和BWF世界青年锦标赛中代表美国参加比赛。现在, 他被评为美国19岁以下年龄段最佳的羽毛球运动员。

Gunn Sports Boosters 运□促□会□将表彰以下运□□:

男孩游泳队 - **Michael Lincoln, Max Pokutta, David Shau** 和 **Michael Chen**。

这四位都持有我们学校的游泳记录。

女孩游泳队 - **Ashley Stahmer, Sarah Snyder, Clara Schultz** 和 **Grace Tramack**。

女孩跳水队 - **Marisa Agarwal**。

女孩长曲棍球队 - **Andrea Garcia-Milla, Grace Williams, Janis Iourovitski, Becca Chapman, Jenilee Chen, Laurel Comiter, Lucy Augustine** 和 **Mikaela Wayne**

女孩垒球队 - **Mary Racz**。

PAUSD & PTAC

Bus Driver Appreciation Breakfast

Wed, April 27, 8 AM

Each year, the Palo Alto CAC honors the bus drivers who play a vital role in transporting students to and from school. We will serve breakfast to the bus drivers at their office. If you want to show your support for the dedication and kindness demonstrated daily by your child's bus driver, please send a thank-you note with your message to CacBusDriverAppreciation@gmail.com. If you would like to donate a breakfast item or gift card/money, please let us know as well. Please send your messages by Sunday, April 23rd. Sponsored by <http://cacpaloalto.org/>.

PAUSD & PTAC (学区和家口学生会消息)

感谢公共汽车司机的早餐会

周三，4月27日上午8点

Palo Alto CAC每年都会为驾驶学生上下学的公共汽车司机表示感谢。我们将在他们的办公室为公共汽车司机提供早餐。如果您希望表示您对孩子的公共汽车司机每天表现出的奉献精神的的支持，请给这个email地址发送感谢信：CacBusDriverAppreciation@gmail.com

如果您想捐赠早餐物品或礼品卡/钱，请告知我们。请于4月23日（星期日）之前发送邮件。由<http://cacpaloalto.org/> 赞助。

Special Olympics Schools Partnership: Track Meet

Fri, Apr 28, 9:30 AM-Noon, Gunn High School, Athletic Fields

PAUSD and Special Olympics Northern California have joined together in a new [Special Olympics Schools Partnership program](#). Through sports, the program aims to provide opportunities for special education students and their peers to work together as teammates and to create inclusive opportunities in the school community. Come cheer on the students in their last big event of the year. Over 125 student athletes from PAUSD elementary, middle and high school and surrounding areas will be participating and showing off their skills in track and

field events: running, throwing and jumping.

Parent volunteers from all PAUSD schools are needed to ensure a successful meet. Please [signup here](#) for setup, cleanup, lunch and event stations (round-trip student transportation is already provided). For more information, contact Angel Sheridan, asheridan@pausd.org or the Palo Alto CAC, palaltocac@gmail.com.

特别奥运会与学校联合举办田径比赛

周五4月28日上午9:30 - 中午, Gunn高中运动场

PAUSD学区和北加州的特殊奥运会联合加入了一个新的特殊奥林匹克学校合作计划。通过运动, 该计划旨在为特殊教育学生及其同龄人提供机会, 使他们作为队友携手合作, 并在学校社区创造包容性的机会。请来参加今年的最后一个大活动, 为学生们欢呼。来自PAUSD学区的小学, 初中和高中及周边地区的超过125名学生运动员将参加并展示他们在田径赛事中的技能: 跑步, 投掷和跳跃。

我们需要PAUSD学区所有学校的家长志愿者, 以确保成功举行这次比赛。请在这里注册[signup here](#) 来帮忙□置□□, 打□清理, 在午餐和活□站服□ (已提供学生的往返交通)。想要了解有关更多信息, 请联系Angel Sheridan, asheridan@pausd.org 或Palo Alto CAC, palaltocac@gmail.com。

Opa! GiveBack Campaign

Opa! Authentic Greek Cuisine, 140 University Ave, Palo Alto

Opa! Authentic Greek Cuisine in Palo Alto is proud to invite you and your family to dine at the Opa! location in downtown Palo Alto as a part of the Opa! GiveBack Campaign. When one hears the word Opa!, it usually brings with it a sense of excitement and happiness! When dining at Opa! Palo Alto, mention your relationship to the Palo Alto School District to your server and a percentage of your bill will be given back to the Palo Alto Council of PTAs (<http://ptac.paloaltopta.org/>). At the end of each month, Opa! Palo Alto will write a check to PTAC! Dine out, and help GiveBack to the Palo Alto PTA community at the same time!

Opa! 回□社区活动

Opa! 正宗希腊菜, 地址: *140 University Ave, Palo Alto*

Opa! 在Palo Alto的正宗希腊美食餐厅非常自豪地邀请您和您的家人来位于Palo Alto 市中心的Opa吃饭! 作为Opa回□社区活□的一部分。当听到Opa! 这个词时, 它通常给人带来一种兴奋和幸福的感觉! 在Palo Alto 的Opa餐厅用餐时, □向您的服□生提到您与Palo Alto 学区的关系, 我们将回馈您的帐单中的一定

百分比给Palo Alto教室家长联合会 PTA (<http://apac.paloaltopta.org/>)。在每个月底，Opa! Palo Alto 将向PTAC写一张支票！来我们这里用餐，同时会帮助我们回馈Palo Alto PTA社区！

Community

Caroline2020

****NEW** Foreign Exchange Program for Gunn Students**

Is your student interested in studying abroad? Is your family interested in hosting a foreign exchange student? AFS is the largest student exchange organization in the US, with 1,100 US high school students currently studying abroad, and welcoming 2,300 foreign exchange students to the US this year (39 in the Bay Area). Currently AFS has 2 students at Gunn. Study abroad is a great way for your student to learn a culture, language, and to mature. Hosting a student builds bonds that can last a lifetime. Learn more at www.afsusa.org.

**** 新内容** Gunn 学生的海外交流机会**

你的孩子出国留学感兴趣吗？你的家人有兴趣成为外国留学生的寄宿家庭吗？AFS是美国最大的学生交流组织，目前有1100名美国高中生出国留学，并在今年迎接2,300名外国留学生到美国（39个在湾区）来。目前，AFS在Gunn有2名学生。到外国留学是学生学习文化，语言和成长的好方法。成为留学生的寄宿家庭能建立一生的友谊。更多信息：<http://www.afsusa.org>。

****NEW** Stanford Study: Restless Leg Syndrome**

Does your adolescent (age 13-17 years old) have symptoms of Restless Legs Syndrome? If so, your adolescent may be eligible to participate in a clinical trial at the Stanford Sleep Medicine Center regarding an investigational medication that may be able to treat his/her condition. Restless Legs Syndrome is characterized by an urge to move the legs that is worse at rest and at bedtime, and is temporarily relieved by leg movement. Participants will receive extensive sleep evaluation and reimbursement for participation. For more information, please call Kary at (650) 721-7574. (For general information about participant rights, contact 866-680-2906.)

**** 新内容** 斯坦福大学的研究不宁腿综合征**

你的青少年（13-17岁）有不宁腿综合征的症状吗？如果有，你的青少年可能有资格参加斯坦福睡眠医学中心的有可能治愈其症状的临床试验。不宁腿综合征的特点是有要移动双腿的冲动，在休息和睡觉时更糟糕，只能通过腿部运动来缓解症状。参与者将得到全面的睡眠评估和一些报酬。有关更多信息，请致电Kary (650)

721-7574。(有关参与者利益的信息, 请联系866-680-2906)。

Camp RMHS Camp Counselor Applications

Are your children 16 or older and looking for a rewarding way to spend their summer break? If your answer is "YES," Camp RMHS invites them to apply to become a Camp RMHS counselor this summer! Camp RMHS runs Monday-Friday from 10:30 AM to 3:30 PM, beginning June 5 through August 11, 2017. For an application or more information, please email kchandler@rmhstanford.org.

RMHS 夏令老申

你的孩子是16及以上, 正找一个有益的方式来度暑假? 如果是, RMHS夏令邀他申成今年夏天的RMHS! RMHS运是周一至周五的上午10:30至下午

3:30, 从2017年的6月5日至8月11日。有关申或更多信息, 请发邮件系 kchandler@rmhstanford.org。

MOAH Build Your Own Crystal Radio

Sundays, Apr 16-30, 1-3.30 PM, MOAH, 351 Homer Ave, Palo Alto

Join MOAH for a 3-day class and learn how to build your own crystal radio! Students (10y and above) will explore the history of radio dating back to Tesla and Marconi. Basic radio theory, modulation, headphone function, and reading radio schematics will also be taught. Cost: \$75 Museum Members/\$85 Non-members. Please register at

http://www.moah.org/pdf/MOAH_ClassREGISTRATION.pdf. Questions: admin@moah.org or fax 650-473-6950. We hope to see you there!

美国文化博物馆(MOAH): 制作自己的晶体管收音机

周日, 4月16-4月30, 下午1-3:30, MOAH, 351 Homer Ave., Palo Alto

来加入MOAH为期3天的课程吧, 将学如何制做自己的晶体管收音机! 学生(10及以上)将探索无线电的历史可追溯到特斯拉和马可尼。将教基本无线电原理, 调制, 耳机功能和解调原理。

费用: \$75博物馆会员/\$85非会员。在

http://www.moah.org/pdf/MOAH_ClassREGISTRATION.pdf 注册。

有电联系 admin@moah.org 或真 650-473-6950。希望你来参加!

Narnia: The Musical is Coming to a Stage Near You!

Apr 20-30, Cañada College Theater, 4200 Farm Hill Blvd, Redwood City

Come experience the enchanted world of Narnia presented by Bay Area Educational Theater Company. As siblings travel through a magical wardrobe, they encounter mythical creatures, battle good vs. evil, and learn lessons of courage, unselfishness and wisdom Tickets: www.bayareaetc.org/tickets.

Student and senior tickets only \$16; adult tickets \$21.

□尼□□奇□□部音□□即将在你附近的舞台演出！

4月20-30, Cañada 大学□院, 4200 □□山大道, □木城

来体□一下湾区教育□□公司呈□的□尼□的魔法世界吧。当□一家的兄弟姐妹□穿□神奇的衣柜, 他□遇到了神秘生物, □□了善与□的交□, □学到了有关勇气、无私和智慧的教□。□□□票□www.bayareaetc.org/tickets。学生和老人□票只需16 美元;成人票21 美元。

Richard

Family Date Night at the Library

Fri, Apr 21, 7-8 PM Children's Library, 1276 Harriet St, Palo Alto

Join us for our annual May Fete float making party! This year's theme is all about heroes and we need help building a parade float worthy of representing your favorite Children's library. Registration required for each family member. All ages welcome.

Palo Alto Friends Nursery School FIESTA!

Sat, Apr 22, 11 AM-2 PM, 957 Colorado Ave, Palo Alto

Join Palo Alto Friends Nursery for its Annual Fiesta! This wonderful community event features: crafts and games (every child wins!), live entertainment from John Henry's Band, silent auction- including gift certificates for Bucks of Woodside, Tacolicious & more, summer camp vouchers, a vacation rental in Carmel, flying lessons, hotel stays, a winery tour, and much more, balloon animals & face painting, amazing food and bake sale - come and enjoy tacos, pizza, baked goods, cotton candy, and popcorn! Tickets for all the games sold at the Fiesta - cash preferred

Access Books Benefit Soirée

Sat, Apr 22, 4-6 PM, at the home of a Walter Hays/Jordan Middle School family

All parents (and grandparents) are invited to a garden party to benefit Access Books Bay Area, <http://www.accessbooks.net/bayarea>, a nonprofit organization that was started last year by the Jordan Middle School Librarian, Amanda Collins. Access Books promotes the love of books and reading by bringing new high-interest books to underserved elementary schools where the majority of families live below the poverty line. Join us for light hors d'oeuvres and wine, a silent auction and musical entertainment from iSing (a local girls' choir). For tickets and donations (both tax-deductible) please go to <http://accessbooks.net/bayarea/benefit>.

Cultivating Courage and Resilience: YCS Annual Fundraising Luncheon

Thu, Apr 27, 11:30 AM-1 PM, Oshman Family Jewish Community Center, Palo

Alto

Come hear Steve Young, former San Francisco 49ers Quarterback and NFL Hall-of-Famer, speak about his formidable personal struggles and how he cultivated his own courage and resilience to persevere. Support YCS by buying an individual ticket, host a table or place an advertisement. Info

at: <http://youthcommunityservice.org/luncheon-2017/> or YCS.annual.luncheon@gmail.com.

Free Lecture: Media Moms & Digital Dads

Thu, Apr 27, 7 PM, JLS Cafetorium, 480 E Meadow Ave

Yalda Uhl, Ph.D., author of [Media Moms & Digital Dads](#), will talk about the digital media landscape in which our kids live, learn, and play. She'll discuss media usage, social science research, opportunities and challenges presented by digital media, and how parents can navigate this rapidly evolving landscape with their kids. And she will offer expert advice on how parents can guide their kids to make responsible, respectful, and safe media choices. Books will be available at the event or at [Books Inc](#) in Palo Alto and Mountain View. Open to all PAUSD parents, guardians and caregivers, especially of students currently in or entering middle school. Sponsored by PTAC, JLS PTA and Ohlone PTA.

Pow

Teen Poetry Night

Fri, Apr 28, 7-8:30 PM Rinconada Library, 1213 Newell Rd, Palo Alto

Join the Another Sky Writing Club for an evening of poetry, art activities, and snacks. Original work encouraged to share but not necessary to enjoy the evening! Grades 6-12.

青少年□歌夜

星期五四月28号晚上七点到八点半, 林肯达□□□, 1213 Newell Road Palo Alto. 参加天空写作俱□部, 晚上欣□□歌朗□, 美□活□和不同小吃。鼓励分享你写的原□□歌, 4但不是必□的! 适合六到十二年□。

El Camino Youth Symphony Orchestra Spring Auditions for New Members

Mar/Apr Palo Alto

Palo Alto-based El Camino Youth Symphony invites musicians ages 6-18 to audition for the 2017-18 Season. Led by an internationally renowned faculty, ECYS offers six orchestras/ensembles for students at all levels of musical ability. Members are challenged with professional-level repertoire, receive support from professional coaches, and perform in concerts throughout the Bay Area.

Auditions are held in March/April for the season that begins in

August/September. Apply online at www.ECYS.org. Call ECYS at (650) 213-

7111 for more information.

El Camino青少年交响乐团春天新人音乐会

三月到四月 Palo Alto

Palo Alto青少年交响乐团邀六至十八岁的音乐家2017-2018季音乐会。在一个有名的国家剧院的支持下，ECYS为各种水平的学生提供了六个交响乐或独奏。学生会挑选曲目的曲目，会受到老师的教的支持也会在湾区不同的地方进行演奏。除了八/九月份的季，乐团会在三月/四月进行。在www.ECYS.org申请。如果需要更多信息，请联系ECYS(650) 213-7111。

****NEW** Jordan Middle School Drama Club Presents: "You Can't Take It With You"**

新！Jordan中学戏剧部会表演一个名叫“你不能把它带走”

Thu & Fri, May 4 & 5, 7 PM, Jordan Middle School, MP Room, 750 N California Ave

Please join the Jordan Middle School Drama Club as they present "You Can't Take It With You." This student-directed production is an American classic comedy that revolves around an avant-garde family of wannabe artists, fireworks makers, a patriarch who doesn't believe in income tax and an array of eccentric guests trailing in and out of their chaotic household. They may appear mad at first but when daughter Alice invites her boyfriend's rich, snobby parents to dinner we learn that it might be everyone else in the world that is mad. After all, money doesn't buy happiness and we all know you can't take it with you! Tickets are \$5 for students/\$10 for adults and can be purchased at the door.

星期四和星期五，五月四和五号晚上七点，Jordan中学，MP房，750 N California Avenue

Jordan中学的戏剧部表演的“你不能把它带走”。这部学生的自导自演的作品是一部经典的美国喜剧一个前家庭家，烟花爆竹制造商，一个不信任所得税的族和一群在一个混乱的家庭出奇怪的客人。他起初表现狂妄，但是当他女儿Alice邀她男朋友有、利的父母共进晚餐，我才得知世界上其他人可能是疯狂的。毕竟，金钱不到幸福，我都知道死了不能带走金钱。票：学生五，大人十，可以在门口买票。

Use Your Feet for Freedom 5K

用你的脚来得到5k的自由

Sat, May 6, 8 AM, Mitchell Park, 600 E Meadow Dr

It is a difficult thing to realize that slavery is still happening in this world. It is happening in other countries, as well as right here in the United States. It is happening in the form of human trafficking, domestic servitude, unpaid labor and sexual exploitation. The statistics with regards to human trafficking are sobering, but everyone can help fight this tragedy. The Palo Alto Vineyard Church is hosting a 5K at Mitchell Park, the proceeds of which will be given to Freedom House (freedomhousesf.org) which is committed to helping survivors of human trafficking. Register at <http://tinyurl.com/zd6qrqj>.

星期六，五月六号和八号，Mitchell 公园，600 E Meadow Dr。

在世界上，仍然有奴隶制生是一件可以置信的事。其他的国家是会有奴隶制，甚至在的美国仍然也有。它体现在人口，家庭奴役，无酬和性剥削。关于人口的数据令人警醒。每个人都与一种悲剧而斗争。Palo Alto Vineyard 教会会在 Mitchell Park 一个 5k 的跑步，收的都会捐到 Freedom House (freedomhousesf.org) 些会用来帮助人口的幸存者。可以在 <http://tinyurl.com/zd6qrqj> 注册。

Calling all teens! A Dfarm Design-a-Thon

呼叫所用的青少年！Dfarm

Sat-Sun, May 6-7, Cisco Campus, San Jose

Are you a 7th to 12th grader who wants to solve real world problems or possibly create the next...? Join us for a fun-filled weekend of learning and doing design thinking. Get inspired with the support of mentors, experts and master design thinkers. \$50 registration fee includes all meals and materials. Space is limited. Register at: http://www.thedfarm.org/s2/?page_id=6548.

星期六到星期天，三月六号到三月七号，Cisco 校园，San Jose

你是一个七到十二年得学生？你想解决中得或着你想新？加入我到有一个有趣的周末来学思考。你会得到和家的指。五十的注册用包括餐和用品。名有限，在 http://www.thedfarm.org/s2/?page_id=6548 注册。

Stanford University Julia Robinson Mathematics Festival (6-12th Grade) 斯坦福大学的 Julia Robinson 的数学日（六到十二年）

Sun, May 7, 9:30 AM-12 PM, McCaw Hall, Arrillaga Alumni Center, 326 Galvez St, Stanford

The Julia Robinson Mathematics Festival is a non-competitive celebration of great ideas and problems in mathematics for 6th through 12th graders. Join to

enjoy a multitude of rich math tasks and activities and discover the joy and beauty of mathematics. Space is limited. Registration is first come, first served. \$15/ student. For more information and videos about the festival visit jrmf.org. To register visit: jrmf.org/register.php. Questions? info@jrmf.org. Parking is available at Parking Structure 7, next to Patterson Building, 663 Serra St. 星期天，五月七号，早上九点半到十二点，McCaw Hall, Arrillaga Alumni 中心，362 Galvez Street, Stanford.

Julia Robinson 数学是了非竞争性祝6到12年的学生，在数学上好的点和。加入来享受大量丰富的数学任务和行，数学的趣味和魅力。位置有限，先到者，先接受服务。每位同学15美元。关于日更多信息和参 jrmf.org 网站。登参 jrmf.org/register.php. 有? 参 info@jrmf.org. 7号停可以停，靠近Patterson Building, 663 Serra St.

Emily

Distinguished Lecture Series: Courtney Martin "The New Better Off"

Fri, May 12, 10-11 AM, Li Ka Shing Conference Center, Paul Berg Hall, 291 Campus Dr, Stanford

Courtney Martin is an author, entrepreneur, and weekly columnist for On Being. Her latest book, *The New Better Off*, explores how people are re-defining the American dream (think more fulfillment, community, and fun, less debt, status, and stuff). The lecture is free and open to the public: <http://events.stanford.edu/events/673/67347/>

杰出讲座系列：Courtney Martin “新的更好”

周五，5/11，上午10至11，Li Ka Shing Conference Center, Paul Berg Hall, 291 Campus Dr, Stanford

考特尼·丁 (Courtney Martin) 是一位作家，作者，每周一次的作家。她最新的一本“新的更好的”探讨了人们如何重新定义美国梦（想更多的，社区和趣味，减少，地位和西）。讲座免费向公众开放：

<http://events.stanford.edu/events/673/67347/>

Silicon Valley Boychoir Auditions

Fri, May 12, by appointment, 600 Homer Ave, Palo Alto

Auditions for the 2017-2018 season are held at the choir's rehearsal location near downtown Palo Alto. Open to 2nd-5th grade boys in the fall. High school and middle school boys with experience may audition for upper levels. SVB provides a personalized approach to teaching singing, music theory, and sight-singing, and provides flexible scheduling for busy families. In addition to their own winter and spring concerts, SVB has performed for local events including

performances with West Bay Opera, Stanford University Symphonic Orchestra and Chorus, Schola Cantorum of Mountain View, and singing the national anthem at sporting events.

Email info@svboychoir.org or visit <http://svboychoir.org>.

硅谷Boychoir

5月12日星期五, 600 Homer Ave, Palo Alto

2017-2018季的在合唱的排位置在帕洛阿托市中心附近。秋季开放至二年男生。有的高中和中学男生可以上高中听。SVB提供个性化的方法来教授歌唱, 音理和光, 繁忙的家庭提供灵活的度。除了自己的冬季和春季音乐会, SVB了西湾歌院, 斯坦福大学交响和合唱, 山景Schola Cantorum演出等当地活, 并在体育事中演唱了国歌。

子件info@svboychoir.org或<http://svboychoir.org>。

2-Day Digital Logic Workshop!

Sat, May 13 & 20, 10 AM-12:30 PM, Museum of American Heritage, 351 Homer Ave, Palo Alto

Students will learn about Binary mathematics, Boolean logic, and a variety of discrete digital logic circuits including: AND gates, OR gates, flip flops, counters, and timers. They will also learn to assemble and solder a human reaction timer built from discrete digital logic devices! 2-day course is \$70 for members and \$80 for non-members. Registration is required and can be found at www.moah.org/pdf/MOAH_ClassREGISTRATION.pdf. This event is for ages 10 and up. No exceptions.

2天数字研会!

5月13日和20日上午10至下午12:30分, useum of American Heritage, 351 Homer Ave, Palo Alto

学生将学二进制数学, 布和各种离散数字路, 包括与, 或, 触器, 数器和定器。他将学装和接由离散数字器件构建的人反器! 2天程会70元, 非会80元。需要注册, 可以在www.moah.org/pdf/MOAH_ClassREGISTRATION.pdf找到。此活适用于10及以上。没有例外。

参与帕洛阿托

新的在程和暑期学校高中生提供服务。您的目, 得励志愿者服。参与Palo Alto 501 (3) c帮助当地学生通服学, 和教教育与他趣相系。找符合您学生趣的? 通趣看我

的非营利组织列表，网址：<http://www.getinvolvedpa.com/organizations.html>。需要找到符合学生日程的机会？<http://www.getinvolvedpa.com/opportunities-calendar.html>看当前目的日。Get Involved Palo Alto网站注册课程，计划和更有用的资源：[Getinvolvedpa.com](http://www.getinvolvedpa.com)。

国际海外2017夏季交流计划
想去墨西哥去成一个家庭的成员？然后申请在2017年夏天前往帕洛阿托的瓦哈卡姐妹城进行暑期学生交流。学生必须在2017年6月至少15岁，并在任何学校学习西班牙。欲了解更多信息：<http://www.neighborsabroad.org/student-exchange>或联系Marion Mandell，瓦哈卡副总裁，(650) 493-3798或marionb@sonic.net申请。

Get Involved Palo Alto

New service-learning online course and summer internship academy for high school students. Document your project, earn the President's Award for Volunteer Service. Get Involved Palo Alto 501(3)c helps local students connect to their interests via service-learning, internships, and career education. Looking for an organization that matches your student's interests? Check out our vetted lists of nonprofits by interest category at: <http://www.getinvolvedpa.com/organizations.html>. Need to find an opportunity that matches your student's schedule? See the calendar of current projects at <http://www.getinvolvedpa.com/opportunities-calendar.html>. Visit the Get Involved Palo Alto website to sign up for the class, internship program and more helpful resources: [Getinvolvedpa.com](http://www.getinvolvedpa.com).

参与帕洛阿托

新的在课程和暑期学校高中生提供服务。根据您的目的，获得激励志愿者服务。参与Palo Alto 501 (3) c帮助当地学生通过服务学习，和职业教育与他人的兴趣相联系。寻找符合您学生兴趣的组织？通过兴趣看看我的非营利组织列表，网址：<http://www.getinvolvedpa.com/organizations.html>。需要找到符合学生日程的机会？<http://www.getinvolvedpa.com/opportunities-calendar.html>看当前目的日。Get Involved Palo Alto网站注册课程，计划和更有用的资源：[Getinvolvedpa.com](http://www.getinvolvedpa.com)。

Neighbors Abroad 2017 Summer Exchange Program

Want to travel to Mexico and become a member of a family there? Then apply

to go on a summer student exchange to Palo Alto's Sister City of Oaxaca during the summer of 2017. Students must be at least 15 years of age by June 2017 and studying Spanish at any level. For more information: <http://www.neighborsabroad.org/student-exchange> or contact Marion Mandell, Vice President for Oaxaca, at (650) 493-3798 or marionb@sonic.net for an application.

□国海外2017夏季交流□划

想去墨西哥去成□一个家庭的成□？然后申□在2017年夏天前往帕洛阿□托的瓦哈卡姐妹城□行暑期学生交流。学生必□在2017年6月至少15□，并在任何□□学□西班牙□。欲了解更多信息： <http://www.neighborsabroad.org/student-exchange>或□系Marion Mandell，瓦哈卡副□裁，（650）493-3798或 marionb@sonic.net申□。

A Place for Your Child to Publish Their Writing! Scribere Online Literary Journal

Is your child aged 11 to 18? Do they love to write fiction, nonfiction, or poetry? Do they want to publish their writing? Then check out Scribere! Scribere is a non-profit, online literary journal for youth ages 11 to 18. Scribere's editorial board is comprised entirely of youth who are passionate about writing. Scribere is currently seeking submissions for its inaugural issue! For more information go to <https://www.scribere.org/>.

你的孩子出版他□的写作的地方！在□文学□志

你的小孩是11□到18□□？他□喜□写小□，小□□是□歌？他□想出版他□的作品□？然后□看！ Scribere是11至18□青少年的非盈利性在□文学□志。

Scribere的□□委□会完全由□衷于写作的青年□成。 Scribere目前正在□其就□演□提交□料！有关更多信息， □□□<https://www.scribere.org/>。